
Zdravotná komisia 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 
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ZÁPISNICA 

z 3. rokovania Zdravotnej komisie Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja, konaného dňa 30.3.2023 

 
 

Počet prítomných členov:          15 /podľa prezenčnej listiny/ 

Počet neprítomných členov:            4 

z toho ospravedlnení:             4 

 

PROGRAM ROKOVANIA: 

 
1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania 

2. Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek komisie 

3. Budúce zriadenie vecného bremena pre Nemocnicu s poliklinikou Spišská Nová Ves, 

a.s. (JUDr. Ľubica Palková) 

4. Záverečný účet Košického samosprávneho kraja za rok 2022 (Ing. Martin Sokol) 

5. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2023 (Ing. Martin Sokol) 

6. Pravidlá kontrolnej činnosti Útvaru hlavného kontrolóra Košického samosprávneho 

kraja (Ing. Jozef Hudák) 

7. Návrhy, podnety a požiadavky 

8. Rôzne 

9. Záver 

 

 

K bodu č. 1 

Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania 

Vyjadrenie: Predseda komisie po privítaní prítomných členov komisie a hostí otvoril 3. 

rokovanie komisie. Konštatoval, že z celkového počtu 19 členov komisie je prítomných 13 

členov komisie, čo je nadpolovičná väčšina a komisia je uznášaniaschopná. Z 3. rokovania 

komisie sa vyhotovuje zvukový záznam výlučne pre účely zhotovenia zápisnice. Návrh 

programu rokovania komisie bol členom zaslaný e-mailom. Predseda komisie navrhol 

vymeniť poradie programu, bod č. 6 zameniť s bodom 3. Následne poprosil členov 

o pripomienky alebo doplnenia k programu. 

Diskusia: - 

Záver: Návrhy na doplnenie programu rokovania neboli predložené.  

 

 

mailto:peter.dringus@vucke.sk


 

Uznesenie č. 7/2023 
Komisia schvaľuje program 3. rokovania komisie. 

Hlasovanie č. 1  

Prítomní: 13 

Za: 13     Proti: 0    Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

Predseda komisie skonštatoval, že program 3. rokovania komisie bol schválený. 

 

K bodu č. 2 

Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek komisie  

Vyjadrenie: Predseda komisie uviedol, že na poslednom rokovaní komisie bolo prijatých  6 

uznesení. Plnenie si vyžadovalo len uznesenie č. 5/2023. Komisia žiadala na poslednom 

rokovaní riaditeľa Správy majetku KSK o vypracovanie a predloženie plánu činnosti Správy 

majetku KSK na najbližšie 4 roky. Plnenie uznesenia bolo členom komisie zaslané mailom 

spolu s pozvánkou. V prípade otázok je potrebné sa obrátiť na tajomníka komisie mailom. 

Diskusia: -  

Záver: Komisia nemala k danému bodu pripomienky. 

 

Uznesenie č. 8/2023  

Komisia berie na vedomie plnenie uznesenia a požiadaviek z komisie bez pripomienok. 

Hlasovanie č. 2 

Prítomní: 13 

Za: 13     Proti: 0    Zdržal sa: 0   

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 3 

Budúce zriadenie vecného bremena pre Nemocnicu s poliklinikou Spišská Nová Ves, a.s. 
Vyjadrenie: Predseda komisie odovzdal slovo JUDr. Palkovej. JUDr. Palková uviedla, že 

Nemocnica s poliklinikou Spišská Nová Ves, a.s.  prevádzkuje túto nemocnicu na hnuteľnosti, 

kde je podnájomcom. Predmetný areál je teda v nájme spoločnosti Svet zdravia, a.s. 

Nemocnica za účelom zlepšenia kvality a efektívnosti ústavnej zdravotnej starostlivosti 

požiadala o finančné prostriedky z Plánu obnovy a odolnosti SR a to vo Výzve na 

financovanie veľkých investičných projektov na podporu výstavby a rekonštrukcie nemocníc. 

Za tým účelom bolo už v minulom roku prijaté uznesenie zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja, ktorým sa schválila možnosť uchádzať sa o tieto finančné prostriedky 

z Plánu obnovy zo strany nemocnice prípadne Svetu zdravia a.s., a tak isto bolo uznesením 

schválené združenie finančných prostriedkov na účely financovania projektových 

dokumentácií k tejto stavbe.  

Za tým účelom bolo uzatvorené Memorandum o  porozumení a spolupráci pri realizácii týchto 

projektov medzi Košickým samosprávnym krajom a spoločnosťou Svet zdravia a.s., ktorá 

v súčasnom období prevádzkuje Nemocnicu s poliklinikou Spišská Nová Ves, a.s.  

a Nemocnicu s poliklinikou Štefana Kukuru Michalovce, a.s. Zmluva o Združení finančných 

prostriedkov upravuje okrem podmienok samotného združenia finančných prostriedkov aj 

základné podmienky vysporiadania majetkovoprávnych vzťahov po dokončení stavby. 

V súčasnej dobe je projekt stavby v štádiu územného konania. Územné rozhodnutie už bolo 

vydané. V súvislosti s prípravou podkladov pre stavebné konanie v rámci realizácie stavby 

Nemocnica Spišská Nová Ves, ktorá je zároveň stavebníkom, nemocnica oslovila KSK 

so žiadosťou o majetkovoprávne riešenie vzťahu k pozemku. Najlepšou možnosťou je 

uzatvoriť zmluvou o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena. V zmysle zásad 



hospodárenia s majetkom KSK Zastupiteľstvo KSK schvaľuje zriadenie vecného bremena na 

majetku, ak je výška jednorazovej odplaty vyššie ako 5000,- eur.  

Z tohto dôvodu Košický samosprávny kraj dal vypracovať znalecký posudok. Výška tejto 

odplaty bola stanovená znalcom na sumu 262 481,06 eur. Samotné zriadenie vecného 

bremena je podmienené tým, že zmluva o zriadení vecného bremena bude uzatvorená, ak 

budú splnené tri podmienky. Prvá podmienka - dokončením stavby, čo Nemocnica SNV 

preukáže právoplatným kolaudačným rozhodnutím, Druhá podmienka - zaslaním úradne 

overeného  geometrického plánu na vyznačenie vecných bremien. Tretia podmienka - nedôjde 

v stanovenej lehote k prevodu, resp. k odovzdaniu tejto stavby do vlastníctva Košického 

samosprávneho kraja. Vecné bremeno bude na dobu neurčitú. Všetky bližšie informácie sú 

podrobnejšie uvedené v materiály.  

Diskusia: MUDr. Kvak ocenil promptný prístup Košického samosprávneho kraja 

k problematike.  

Záver: Komisia nemala k danému bodu pripomienky. 

 

Uznesenie č. 9/2023  

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v zmysle návrhu 

uznesenia.  

Hlasovanie č. 3 

Prítomní: 14 

Za: 14    Proti: 0    Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 4 

Záverečný účet Košického samosprávneho kraja za rok 2022 

Vyjadrenie: Predseda komisie odovzdal slovo Ing. Lipovskej, ktorá následne odprezentovala 

materiál. 

Diskusia: - 

Záver: Komisia nemala k danému bodu pripomienky. 

 

Uznesenie č. 10/2023  

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v zmysle návrhu 

uznesenia.  

Hlasovanie č. 4 

Prítomní: 15 

Za: 15     Proti: 0    Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 5 

Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2023  

Vyjadrenie: Predseda komisie odovzdal slovo Ing. Lipovskej. V I. Úprave rozpočtu KSK 

v roku 2023 sú premietnuté výsledky zo Záverečného účtu KSK za rok 2022 a rozpočtové 

opatrenia predsedu KSK, ktorými bol schválený presun z bežných do kapitálových výdavkov. 

Bližšie informácie sú uvedené v materiály. 

Diskusia:  

Záver: Komisia nemala k danému bodu pripomienky. 

 

 

 

 



Uznesenie č. 11/2023  

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v zmysle návrhu 

uznesenia.  

Hlasovanie č. 5 

Prítomní: 15 

Za:  15    Proti: 0     Zdržal sa:  0 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 6 

Pravidlá kontrolnej činnosti Útvaru hlavného kontrolóra Košického samosprávneho 

kraja  
Vyjadrenie: Predseda komisie odovzdal slovo Ing. Jozefovi Hudákovi, hlavnému 

kontrolórovi.  Hlavný kontrolór stručne odprezentoval pravidlá kontrolnej činnosti a zároveň 

predstavil 4 dôležité zmeny v rámci výkonu kontrolnej činnosti.  

Diskusia:  

Záver: Komisia nemala k danému bodu pripomienky. 

 

Uznesenie č. 12/2023  

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v zmysle návrhu 

uznesenia.  

Hlasovanie č. 6 

Prítomní: 14 

Za: 14     Proti: 0     Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 7 

Návrhy, podnety a požiadavky 

V rámci tohto bodu sa členovia komisie nezapojili do diskusie. 

 

K bodu č. 8 

Rôzne    

Ing. Jaroslav Polaček požiadal komisiu o podporné stanovisko v súvislosti so zatvorením 

mestskej krytej plavárne v Košiciach, ktorej prevádzka bude uzavretá pre verejnosť 

k 01.07.2023 približne na 18 mesiacov. Ako dočasné riešenie pán primátor Mesta Košice 

navrhol rekonštrukciu a prípravu bazénu v Košiciach - Šaci, ktorý sa nachádza na SOŠ, 

priemyselných technológií. Táto škola je majetkom kraja. Predseda komisie poznamenal, že 

túto problematiku predloží aj na Školskej komisii Zastupiteľstva KSK.  

 

Uznesenie č. 13/2023  

Komisia berie na vedomie predloženú požiadavku. 

Hlasovanie č. 7 

Prítomní: 13 

Za: 13     Proti: 0     Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

 

 

 

 

 



 

K bodu č. 9 

Záver 

Predseda komisie MUDr. Marián Hojstrič konštatoval, že program rokovania komisie bol 

vyčerpaný, poďakoval prítomným za účasť a uviedol, že ďalšie rokovanie komisie sa 

uskutoční dňa 01.06.2023 o 13,30 hod. na Úrade Košického samosprávneho kraja v zasadačke 

č. 310.  

 

 

 

 

 

 

 

PhDr. Dringuš Peter 

tajomník komisie 

MUDr. Marián Hojstrič 

predseda komisie 

 

 


